
 

 

 
 
 
 
Nr. 169/2024 
 

PROCES – VERBAL 
 

 Încheiat azi, 30 iulie 2024, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 15 membri, 2 reprezentanți ai satelor 
aparţinătoare municipiului Sfântu Gheorghe, d-na Baloga Csilla - sat Chilieni, dl. Miklos 
András - sat Coșeni, lipsind: dl. Comăneci Liviu-Vasile, dl. Cserey Zoltán-Mihály, d-na 
Kiss-Bartha Annamária, dl. Kolcza István, d-na Magyarosi Imola-Piroska, dl. Vajna 
László. 
 Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile art. 40 lit. c și art. 42 din HCL nr. 95/2020 privind aprobarea 
Regulamentului de organizare şi funcţionare al Consiliului Local al Municipiului Sfântu 
Gheorghe, cu modificările și completările ulterioare, respectiv în conformitate cu 
prevederile art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. a din OUG nr. 
57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, prin 
Dispoziţia emisă de primarul municipiului Sfântu Gheorghe, nr. 695/2024. Ședința se 
desfășoară prin sistemul de audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: d-na Ambrus Fruzsina, dl. Toth-Birtan Csaba 
viceprimarii municipiului Sfântu Gheorghe, d-na Kulcsár Tünde-Ildikó, secretarul general 
al municipiului Sfântu Gheorghe. 
 Domnul președinte de ședință CSATLOS LÁSZLÓ (lb.r./lb.m.): „Bună ziua. Salut 
pe toți cei prezenți în ședința extraordinară de astăzi. O să citesc o prezență.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent. 
 (lb.m.): „O să ținem în limba maghiară ședința. Pe Ordinea de zi figurează 2 
puncte. În legătură cu Ordinea de zi sunt propuneri, observații?” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Da. Aș dori să propun la 
Diverse două puncte. Un punct, care se referă la aprobarea Documentației de avizare a 
lucrărilor de intervenție pentru obiectivul de investiții “Construire teren de minifotbal 
30x15m cu gazon sintetic FIFA în incinta imobilului situat în strada Kós Károly nr. 21”, 
iar celălelat se referă la încheierea unui contract de finanțare cu Asociația Clubul Sportiv 
Sepsi - SIC.” 
 Domnul președinte de ședință CSATLOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumesc frumos. 
Să votăm despre luarea pe Ordinea de zi a punctelor D1 și D2. Vă rog să precizați acest 
lucru și la vot.” 
 Doamna viceprimar AMBRUS FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
introducerea punctelor D1 și D2 pe Ordinea de zi.” 
 Domana consilier BUSLIG KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord cu introducerea 
punctelor D1 și D2 pe Ordinea de zi.” 
 Domnul președinte de ședință CSATLOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Și eu sunt de acord 
cu introducerea punctelor D1 și D2 pe Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu 
introducerea punctelor D1 și D2.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord cu 



 

 

introducerea punctelor D1 și D2.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord cu introducerea punctelor 
D1 și D2 pe Ordinea de zi.” 
 Domnul conislier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord cu introducerea 
punctelor D1 și D2 pe Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu introducerea 
punctelor D1 și D2 pe Ordinea de zi.” 
 Domna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord cu introducerea 
punctelor D1 și D2 pe Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Și József Álmos este de 
acord cu introducerea punctelor D1 și D2.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Scuze, și Kádár Imola este de acord 
cu introducerea punctelor D1 și D2 pe Ordinea de zi. Mulțumesc.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu introducerea 
punctelor D1 și D2 pe Ordinea de zi.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu introducerea 
punctelor D1 și D2 pe Ordinea de zi.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
introducerea punctelor D1 și D2 pe Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Sunt de acord cu introducerea 
punctelor D1 și D2 pe Ordinea de zi.” 
 Se votează cu 15 voturi pentru, în unanimitate, introducerea pe Ordinea de zi a 
punctelor D1 și D2. 
 Domnul președinte de ședință CSATLOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumesc. 
Urmează să votăm Ordiniea de zi în întregime.” 
 Doamna viceprimar AMBRUS FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi în întregime.” 
 Domana consilier BUSLIG KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
întregime.” 
 Domnul președinte de ședință CSATLOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu 
Ordinea de zi în întregime.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): ”Sunt de acord cu Ordinea de 
zi în întregime.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
întregime.” 
 Domnul conislier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
întregime.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea 
de zi în întregime.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
întregime.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi în întregime.” 
 Domna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
întregime.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi 
în întregime.” 



 

 

 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi 
în întregime.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea 
de zi în întregime.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi 
în întregime.” 
 Se votează cu 15 voturi pentru, în unanimitate, Ordinea de zi. 
 Domnul președinte de ședință CSATLOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumesc frumos. 
Înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc să vă supun atenției următoarele: 
potrivit art. 228 din OUG 57/2019 privind Codul administrativ, nu pot lua parte la 
deliberarea şi adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în problema 
supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea situaţii?” 
 Doamna viceprimar AMBRUS FRUZSINA (lb.m.): „Da, eu Ambrus Fruzsina aș 
dori să semnalez faptul că la punctul D2 nu doresc să particip la deliberare și la vot.” 
 Domnul președinte de ședință CSATLOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumim frumos. 
Am notat. Mai sunt asemnea situații; Dacă nu, trecem la dezbaterea Ordinii de zi.”  
 PUNCTUL I de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării 
HCL nr. 3/2023 privind stabilirea salariilor de bază pentru funcţionarii publici şi personalul 
contractual din cadrul familiei ocupaţionale “Administraţie”, din cadrul aparatului de 
specialitate al primarului municipiului Sfântu Gheorghe, cu modificările ulterioare. 
Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Mulțumesc frumos. În 
data de 06 iunie 2024 a fost emisă o HG nr. 598 modifică salariul de bază minim brut pe 
țară la suma de 3700 lei, începând cu 1 iulie. De aceea trebuie să modificăm coeficienții, 
deoarece nu avem bani, ca să modificăm grila de salarizare, astfel la ceea ce ne obligă 
Hotărârea Guvernului, deci în cazul angajazților cu salariu minim municipalitatea va aloca 
salariul minim de 3700 lei, iar în cazul celorlalți angajați propunem modificarea 
coeficienților în așa fel, ca salariul valabil și acum să rămână în continuare. Dl. primar a 
discutat acest lucru cu reprezentanții salariaților, este anexat procesul verbal și este anexată 
grila de salarizare modificată în acest sens.” 
 Domnul președinte de ședință CSATLOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumim frumos. 
Are cineva observații, întrebări, luări de cuvânt? Comisiile de specialitate nr. I și V au 
avizat favorabil proiectul de hotărâre. Să votăm.” 
 Doamna viceprimar AMBRUS FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de 
hotărâre nr. 1.” 
 Domana consilier BUSLIG KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de 
hotărâre nr. 1.” 
 Domnul președinte de ședință CSATLOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Și eu sunt de acord 
cu proiectul de hotărâre nr. 1.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul 
1.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de hotărâre 
nr. 1.” 
 Domnul conislier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de 
hotărâre.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectul de hotărâre.” 



 

 

 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de 
hotărâre nr. 1.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de 
hotărâre nr. 1.” 
 Domna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de 
hotărâre nr. 1.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de 
hotărâre nr. 1.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul 
de hotărâre.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Și eu sunt de acord cu proiectul 
de hotărâre nr. 1.” 
 Se votează cu 15 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 305/2024. 
 Domnul președinte de ședință CSATLOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumesc.” 
 PUNCTUL II de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării 
HCL nr. 9/2023 privind stabilirea salariilor de bază pentru funcţionarii publici şi personalul 
contractual din cadrul familiei ocupaţionale “Administraţie”, din cadrul Direcţiei de 
Asistenţă Socială Sfântu Gheorghe, cu modificările ulterioare. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, 
viceprimar. 

 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „La fel, ca și la proiectul de 
hotărâre precedent, dar în acest caz este vorba de grila de salarizare a Direcţiei de Asistenţă 
Socială. La fel și aici în cazul angajaților cu salariul minim se va majora, iar la ceilalți se 
modifică coeficienții, astfel ca să rămână nivelul salariului așa cum este și în momentul de 
față.” 
 Domnul președinte de ședință CSATLOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumim frumos 
pentru prezentare. Are cineva observații, întrebări? Comisiile de specialitate nr. I, III și V 
au avizat favorabil proiectul de hotărâre. Să trecem la vot.” 
 Doamna viceprimar AMBRUS FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de 
hotărâre nr. 2.” 
 Domana consilier BUSLIG KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de 
hotărâre nr. 2.” 
 Domnul președinte de ședință CSATLOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Și eu sunt de acord 
cu proiectul de hotărâre nr. 2.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Și eu sunt de acord 
cu proiectul de hotărâre nr. 2.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de hotărâre 
nr. 2.” 
 Domnul conislier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de 
hotărâre.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de 
hotărâre nr. 2.”  
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Și József Álmos este de 
acord cu proiectul de hotărâre.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de 
hotărâre nr. 2.” 



 

 

 Domna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de 
hotărâre nr. 2.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de 
hotărâre nr. 2.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de 
hotărâre nr. 2.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul 
de hotărâre nr. 2.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de 
hotărâre nr. 2.” 
 Se votează cu 15 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 306/2024. 
 Domnul președinte de ședință CSATLOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumim frumos. 
Trecem la Diverse. Urmează punctul D1.” 
 PUNCTUL D1 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
Documentației de avizare a lucrărilor de intervenție pentru obiectivul de investiții 
“Construire teren de minifotbal 30x15m cu gazon sintetic FIFA în incinta imobilului situat 
în strada Kós Károly nr. 21”, municipiul Sfântu Gheorghe, județul Covasna. Prezintă: 
Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Proiectul de hotărâre 
conține Documentația de avizare a lucrărilor de intervenție pentru construirea unui teren de 
minifotbal, chiar și în titlu este precizat faptul că este vorba de un teren de 30x15m cu 
gazon sintetic, cu o plasă de 6 metrii pentru ca mingea să nu iese de pe teren și vor fi 
instalate 6 proiectoare LED de 150W/proiector, totodată conține și spargerea și evacuarea 
asfalt, beteon existent și tot ceea ce este necesar pentru construirea terenului de minifotbal 
cu gazon sintetic. Valoarea estimată a lucrărilor este de 316.789,68 lei, care conține și 
TVA-ul.” 
 Domnul președinte de ședință CSATLOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumim frumos 
pentru prezentare. Are cineva observații, întrebări? Comisiile de specialitate nr. I, II și V au 
avizat favorabil proiectul de hotărâre. Să trecem la vot.” 
 Doamna viceprimar AMBRUS FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de 
hotărâre nr. D1.” 
 Domana consilier BUSLIG KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de 
hotărâre nr. D1.” 
 Domnul președinte de ședință CSATLOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Și eu sunt de acord 
cu proiectul de hotărâre nr. D1.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul 
de hotărâre nr. D1.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectul de hotărâre nr. D1.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de hotărâre 
nr. D1.” 
 Domnul conislier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de hotărâre 
nr. D1.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Și eu sunt de acord cu 
proiectul de hotărâre nr. D1.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de 
hotărâre nr. D1.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de 



 

 

hotărâre nr. D1.” 
 Domna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de 
hotărâre nr. D1.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de 
hotărâre nr. D1.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de 
hotărâre nr. D1.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord cu D1.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Și eu sunt de acord cu proiectul 
de hotărâre nr. D1.” 
 Se votează cu 15 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 307/2024. 
 Domnul președinte de ședință CSATLOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumim frumos. 
Urmează punctul D2.” 
 PUNCTUL D2 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind alocarea unei sume 
din bugetul local al municipiului Sfântu Gheorghe pentru finanțarea programului sportiv al 
Asociației Clubul Sportiv Sepsi - SIC ”Participarea ACS Sepsi SIC în competițiile interne 
și internaționale de baschet, tenis de masă, ciclism, lupte, handbal și fotbal în sală, sezon 
competițional 2024-2025, juniori și seniori, respectiv organizare evenimente și competiții 
sportive”. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Pentru Asociația Clubul 
Sportiv Sepsi - SIC municipiul Sfântu Gheorghe propune o cofinanțare pentru sezonul 
competițional 2024-2025 suma de 4.596.410 lei pentru finanțarea diferitelor departamente 
sportive ale clubului, pentru finanțarea diferitelor activități ale sportivilor juniori și seniori. 
Se propune defalcarea acestei sume, ca pentru anul 2024 să fie alocată suma de 2.007.722 
lei, respectiv 2.588.688 lei pentru anul 2025. Diferitele costuri pentru diferitele 
departamente sunt enumerate în anexa nr. 1.” 
 Domnul președinte de ședință CSATLOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumim frumos 
pentru prezentare. Sunt întrebări? Comisiile de specialitate nr. I, V și VI au avizat favorabil 
proiectul de hotărâre. Să trecem la vot. Ambrus Fruzsina a semnalat fatul că nu dorește să 
participe la deliberare și la vot.” 
 Domana consilier BUSLIG KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de 
hotărâre nr. D2.” 
 Domnul președinte de ședință CSATLOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Și eu sunt de acord 
cu proiectul de hotărâre nr. D2.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul 
de hotărâre nr. D2.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Și eu sunt de acord 
cu proiectul de hotărâre nr. D2.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de hotărâre 
nr. D2.” 
 Domnul conislier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de hotărâre 
nr. D2.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de 
hotărâre nr. D2. Mulțumesc.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de 
hotărâre nr. D2.” 
 Domna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de 
hotărâre nr. D2.” 



 

 

 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de 
hotărâre nr. D2.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de 
hotărâre nr. D2.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul 
de hotărâre nr. D2.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de 
hotărâre nr. D2.” 
 Se votează cu 14 pentru, 1 consilier nu paricipă la deliberare și la vot (Ambrus 
Fruzsina), HOTĂRÂREA NR. 308/2024. 
 Domnul președinte de ședință CSATLOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumesc pentru 
vot, pentru prezență. Închei ședința. O după amiază plăcută. La revedere.” 
 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a 
fost adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 29 august 2024. 
  
 PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                                 SECRETAR GENERAL 
                       Csatlos László                                                    Kulcsár Tünde-Ildikó 
 

 

 


